



Disclosure on Memorandum of Understanding on potential merger between Alizz Islamic Bank (SAOG) and Oman Arab Bank (SAOC)

Further to the disclosure published on the MSM website on 24th of May 2018, Alizz Islamic Bank SAOG has signed a Memorandum of Understanding (MOU) on Thursday 4th October 2018 with Oman Arab Bank SAOC for the potential merger between the two entities after obtaining the in-principal approval from the regulatory bodies.

The MOU among other things contains a broad framework of the merger, it has also been agreed that Alizz Islamic Bank will continue to operate as a dedicated Islamic Banking franchise of the merged entity and will maintain management autonomy ensuring that there will be no negative impact on existing customers or stakeholders. Financial and legal advisors have been appointed to conduct a due diligence reviews of both entities paving the way for the proposed merger.

As we are only at the early stages of the proposed merger and due to confidentiality obligations only limited information can be disclosed. Alizz Islamic Bank and Oman Arab Bank will make a more detailed disclosure as soon as they are in a position to do so.

إفصاح عن مذكرة التفاهم حول الدمج المحتمل بين بنك العز الإسلامي (ش م ع ع) وبنك عمان العربي (ش م ع م)

إلحاقاً لإفصاحنا الذي تم نشره على موقع سوق مسقط للأوراق المالية بتاريخ 24 مايو 2018 ، قام بنك العز الإسلامي ش.م.ع بتوقيع مذكرة تفاهم يوم الخميس الموافق 4 أكتوبر 2018 مع بنك عمان العربي ش.م.ع حول الاندماج المحتمل بين الكيانتين بعد الحصول على الموافقات المبدئية من قبل الجهات الرقابية .

وتشتمل مذكرة التفاهم أمور أخرى على اطار واسع للإندماج ، كما تم الإتفاق في هذه المذكرة أيضا على أن يواصل بنك العز الإسلامي عملياته المصرفية الإسلامية ككيان مستقل مع التأكيد بأنه لن يكون هناك أي تأثير سلبي على العملاء الحاليين أو أصحاب المصلحة . هذا وقد تم تعيين المستشارين الماليين والقانونيين لإجراء المراجعات اللازمة لتمهيد الطريق نحو الإندماج .

ونظرا لأننا في المراحل الأولى من عملية الإندماج وبسبب الإلتزام بسرية المعلومات فلن يتسنى لنا الإفصاح سوى عن معلومات محدودة وسيقوم بنك العز الإسلامي وبنك عمان العربي بالإفصاح عن أي معلومات جديدة تطرأ حال توفرها .

